To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK OF JORDAN Date: 07-04-2025 11:33:05 AM Subject: Forming committees emanating from the Board of Directors			السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاردن التاريخ: 07-04-2025 AM 11:33:05 الموضوع: تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة	
Kindly be informed that the Board of Directors of BANK OF JORDAN on the meeting held on 27-03-2025 decided the formation of the following committees emanating from the Board.			أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة بنك الاردن قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 27-03-2025 بتشكيل اللجان التالية والمنبثقة عن المجلس.	
Date of Committee's formation: 27-03-2025			تاريخ تشكيل اللجنة: 27-03-2025	
The committee			اللجنة	
Other Committee: Credit Facilities Investment and Banking Committee			اللجان الاخرى: لجنة التسهيلات الائتمانية والاستثمار والمصرفية	
Name	Designation		تعيين	اسم
شاكر توفيق شاكر فاخوري	Committee Chairman		رئيس اللجنة	شاكر توفيق شاكر فاخوري
شادي رمزي عبدالسلام عطا الله المجالي	Committee Member		عضو اللجنة	شادي رمزي عبدالسلام عطا الله المجالي
Yanal Mawloud Abdelqader Zakaria	Committee Member		عضو اللجنة	ينال مولود عبد القادر زكريا
Husam Rashed Rashad Manna	Committee Member		عضو اللجنة	حسام راشد رشاد مناع
Mohd Saed Ishaq Jarallah	Committee Member		عضو اللجنة	محمد سائد اسحاق جار الله
		<u> </u>		
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أروى سماوي			وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أروى سماوي	